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فرماندار شهرستان مرند از اداره جهاد کشاورزی این شهرستان خواستار ثبت اطلاعات افرادی که با عنوان سلف خران اقدام به جمع آوری گندم میکنند،
شد.

داود عباسی در جلسه خرید تضمینی گندم گفت: متاسفانه در سال گذشته شاهد خروج گندم
بدون اخذ مجوز از شهرستان بودیم که امسال باید اداره جهاد کشاورزی برای حل این

موضوع باید برنامه ریزی های لازم را انجام دهد.

وی افزود: تامین امنیت غذایی یکی از مهمترین موارد برای هر شهرستان محسوب میشود که در زمینه تجمیع گندم از

گندمکاران این امر به جد انجام شود.

داود عباسی در جلسه خرید تضمینی گندم گفت: متاسفانه در سال گذشته شاهد خروج گندم بدون اخذ مجوز از شهرستان بودیم که امسال باید اداره جهاد کشاورزی برای حل این موضوع باید برنامه

ریزی های لازم را انجام دهد.

وی افزود: تامین امنیت غذایی یکی از مهمترین موارد برای هر شهرستان محسوب میشود که در زمینه تجمیع گندم از گندمکاران این امر به جد انجام شود.

فرماندار شهرستان مرند در ادامه گفت: یکی از گلایه های گندمکاران پرداخت دیرهنگام مبالغ آنان توسط دولت است که در این زمینه مکاتباتی با استان هم انجام میشود
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